
Verksamhetsberättelse 2024  

Vi har fortsatt med öppenträning på torsdagskvällar där en bana har 

byggts och det har varierat i vilken klass beroende på vem som byggt. 

Banan har lämnats kvar så medlemmar har kunnat gå ner och träna 

närsom under veckan, sen har den varje vecka bytts ut mot en ny. Detta  

upplägg har fungerat bra och varit uppskattat.   

Tävlingen som var planerad våren 2024 ställdes in pga alla problem 

med nya SBKtävling.   

Maria Sjögren/ Arbetsgrupp för Rallylydnad Oskarshamns 

brukshundklubb. 


